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Abstract (en)
Packaging comprises a flat packaging section (10) on which at least one product holder (21) is arranged. The flat packaging section is arranged
between a first and a second packaging section (11, 12) that protrude out of the plane of the flat packaging section and have at least one surface
region (111, 121) arranged outside this plane. Preferred Features: The hollow and triangular first and second packaging sections form a standing
surface oriented perpendicularly to the flat packaging section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verpackung mit einem flachen Verpackungsabschnitt (10), auf dem mindestens eine Produktaufnahme (21) angeordnet
ist, wobei der flache Verpackungsabschnitt (10) zwischen einem ersten und zweiten Verpackungsabschnitt (11, 12) angeordnet ist, die jeweils aus
der Ebene des flachen Verpackungsabschnitts (10) herausragen und die mindestens einen Oberflächenbereich (111, 121) besitzen, der außerhalb
dieser Ebene angeordnet ist. <IMAGE>
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